

Bestyrelsesmøde i Tunø festival

Tid: Tirsdag d. 14. februar 2017 kl. 1830.

Hvor: Hos Jannie, Kolt Østervej 14, 8361 Hasselager.

Til stede: Peter, Helle, Jannie, Hans, Pia, Jacob, Anita, Bent

Fraværende: Rikke

Økonomi

Billetsalget kører fint indtil videre. Færgebooking er kommet op at køre og koderne er begyndt at blive sendt ud. Der er en enkelt udfordring med at kunne bruge flere koder ad gangen, som færgen kigger på at få ordnet, men derudover fungerer systemet som det skal.

Jacob har en enkelt åbning i musikprogrammet endnu. Der er forhandlinger i gang med et band, men for at den kan falde på plads kræver det at musikbudgettet hæves med 20.000 kr. Bestyrelsen har godkendt denne stigning.

Backstage udvalget har en udfordring i deres budget, hvor de mener der er skåret for meget ned i forhold til sidste år. Tina har sendt en opgørelse til Jacob over forbruget i 2016 og hvilke der forventes også at skulle afholdes i år. Den opgørelse videresendes til Helle, der kigger nærmere på udviklingen i deres budget de sidste år og kontakter Tina.

Helle og Sidsel har første møde onsdag med Aarhus Stiftstidende omkring opdatering af vores medieaftale.

Stack-cup

Der var en samtale om hvor vidt vi skal have Stack Cup igen på årets festival. Overvejelserne for og imod gik både på de økonomiske konsekvenser, men også vores gæsters modtagelse af konceptet sidste år. Efter en afstemning i bestyrelsen er det besluttet at vi ikke skal have Stack cup på festivalen.

For at hjælpe på rengøringen efter engangskrusene foreslås det at børneteltet kan lave en aktivitet, hvor børnene får fx et lille bæger popcorn for at hjælpe med at samle krus op på pladsen.

Status på øl-kontrakt

Kontrakten er ikke endeligt underskrevet, men det er kun en formalitet der mangler. Aftalen er på plads.

Workshop og formandsmøde

Der laves lidt om i tidsplanen for årets første formandsmøde i forhold til oprindeligt udmeldte. Det er besluttet at bestyrelsesmødet starter kl. 11. Kl. 12 starter det almindelige formandsmøde efter sædvanlig form og dagsorden. Ifølge tidsplanen skal workshoppen for formændene, som PR

udvalget har planlagt, starte omkring kl. 13.30. Men det er formandsmødet der har første prioritet og hvis dette trækker ud, udsættes starten af workshoppen.

Helle køber frugt og snacks og Jannie står for drikkevarer.

Brug af Tunø Festival mail

Vi kan konstatere at efter oprettelsen af de nye udvalgs-mails sidste år, har vi haft svært ved at kommunikere med vores formænd, da nogen har brugt dem aktivt og andre ikke har. Kommunikerer vi via de nye mail adresser, er der mange der ikke modtager mails. Kommunikerer vi til private mail adresser giver det utilfredshed hos de formænd, der gerne vil bruge deres festival mail. Desuden er der flere ting der mangler at blive opdateret efter der er kommet nye bestyrelsesmedlemmer og ændret på formandsposter.

Det besluttet at Anita tager kontakt til Tina og får overdraget administrator rettighederne til vores mails. Hun vil herefter kontakte alle formænd og bede dem vælge en af følgende modeller. At de bruger deres Tunø mail aktivt som en separat mail adresse, der modtages på og sendes fra. Eller at de bruger den som en ren viderestillingsmail der sender alt videre til en privat adresse efter eget valg. Anita sørger for at opsætningen på de enkelte mails svarer til det ønskede.

Forsikringer

Bent er kommet et stykke videre med forsikringerne, og der er nye aftaler på plads omkring flere af vores forsikringstyper. I de aftaler der er på plads indtil videre er der en mindre besparelse, samtidig med at vi er bedre dækket end tidligere.

Kloak/spildevand

Kloaksystemet på Tunø er blevet lagt om, og herunder også den del af systemet som festivalen benytter.

En af konsekvenserne er at der skal graves og lægges et nyt rør ned på en strækning på ca. 20 meter. Det er besluttet at vi ikke holder arbejdsweekend i den form vi plejer i år og det fastholdes. Jacob står for at arrangere hvordan vi får gravet det nye stykke. Bent har oplysningerne om hvad der er ændret og hvor der skal graves og giver Jacob besked, så vores tegninger kan blive opdateret.

TES-Danmark

Peter giver en kort opdatering efter at vi på sidste bestyrelsesmøde besluttede at lade en velgørende organisation sælge kunst fra Tanzania i Stiften teltet. Peter får et oplæg 20. februar med nærmere detaljer om hvor meget plads de skal bruge og hvad de vil vise.

Helle undersøger om aftalen overholder medieaftalen med Aarhus Stiftstidende.

Underskudsgaranti

Helle har fremsendt det budget der blev fremlagt til generalforsamlingen og det er sendt til kommunen med en ansøgning, som vil blive behandlet i løbet af marts.

TUMA

Pia har haft skrevet med Annette om hun vil holde et møde med den nye formand. Hun har svært ved at finde tid til et møde lige nu, men hjælper gerne med materiale og via mail og telefon.

Det skal undersøges hvad vi har opbevaret af inventar til Tuma'en som vi selv ejer, og hvad man har lejet/købt hvert år.

Der findes en Facebookside for Tuma'en, som Peter er administrator for. Den overdrages til den nye formand.

Nyt fra udvalgene.

Madudvalgene – Der er lavet udbudsmateriale, der kan bruges til at tage kontakt til Hørkram og få et tilbud på hvad de kan levere til vores festival og til hvilke priser. Der skal arbejdes på lidt mere koordinering af hvad der bliver bestilt fra de forskellige udvalg, så vi ikke har for mange næsten ens varer i forskellige mærker og varianter. Pia overvejer hvordan det kan håndteres.

Sponsor – Udvalget er kommet godt i gang. Det er besluttet at der ikke må gives fribilletter, der ikke er dækning for. Hvis fribilletter indgår i aftalen indregnes det til 1.000 kr. Man har sat en intern deadline for at skulle have nået det budgetterede beløb til maj.

Støtteforeningen – Der har været bestyrelsesmøde og generalforsamling. De vil meget gerne hjælpe hvis de kan, fx med at dele flyers ud. Der var desværre færre mennesker end tidligere til personalefesten, men de har drukket godt, så det giver et lille overskud.

Nyt fra Tunø.

Der afholdes generalforsamling i Tunø Beboerforening 31. marts kl. 19.30 på skolen.

Der kommer til at ske meget på kroen her i foråret og de vil have længere åbningstider end tidligere.

På Skt. Hans aften afholdes et løb med ca. 130 mennesker. Det er i den periode vi er begyndt at sende ting over til festivalen. Færgen har lovet at de kan håndtere det, det bliver sandsynligvis en ekstra færge der sættes ind for at transportere løberne.